



(Please use Block Letters and tick th	e appro		al Acci	dent Insura	ance Proposa	l Forn	n				
Applicant Information (App	olican	t should be a	aged 18	to 65)							
Name of Applicant (in English)				Nar	ne of Applicant (in Chir	nese)			s	ex	
Tel No. (Home / Office / Mobile)			Place/Country of Residence				Policy Effective Date (dd/mm/yy				
Correspondence Address (if Poli	cyholde	er is a Company/E				and Addre					
Name and Correspondence Ad	dress	of Employer									
Insured Person's Personal	Info	rmation									
Name of Covered Family Member		Date of Birth	Sex	LUGBAL	Relationship	Occur	cupation / Position*		Height (cm) /	/ Left	
(English and Chinese)	30.0	(dd/mm/yy)	(M/F)	HKID No.			(Exact job Duties)		Weight (kg)	Handed	
					1st Insured						
* Please state all occupations/exact j Beneficiary will be the Own Estate of			-								
Benefits Required						Sum Insured (HK\$)					
							1st Insur	ed	Spou	se	
Individual Plan							☐ Plan 1	□Р	Plan 2	Plan 3	
Tailor-made Plan											
Basic Benefits	A1)	Accidental De	eath and [	Disablement							
Optional Benefits	A2)	Accidental M	edical Exp	penses							
	B)	Temporary To	tal Disabl	ement			per	week	р	er week	
	C)	Double Inden	nity								
	D)	Broken Bones	s and Bur	ns							
Past Experience and Insurance All questions must be answered fully. If any of the answer is "Yes", please give fu a separated sheet and sign your name on t	ırther de	etails in the space b		the question number(s	), the name(s), address(es) of	any doctor	r(s) consulted (if	more spa	ce is required, plo	ease write o	
<ol> <li>Do you or other covered members curre</li> <li>Have your or other covered members' a</li> </ol>	,	,,	,	•	, ,,						
up, cancelled or refused invitation for re	newal?	If yes, please state	the Insurer, I	penefit, sum insured, re	ason, condition, etc.						
<ul><li>3. Do you or other covered members have</li><li>4. Have you or other covered members eve</li></ul>	er suffere	ed from hypertension	on, heart dise	ase, mental disorder, di	abetes mellitus, cancer, tumo	ur, ulcer, tul	perculosis, asthn				
stroke, emphysema, pleurisy, colitis, rhe Carrier), pancreas, kidney, genito-urinary	organs,	, back, spinal colum	in, etc? If yes	, please state suffered of	date, extent of recovery or any	y recurrence	e, etc.				
<ol><li>Have you or other covered members re yes, please state the type of surgery and</li></ol>	d medic	ine, doctor's name	and address	i.		cai, surgicai	treatment or me	edication?			
<ul><li>6. Are you or other covered members frequency.</li><li>7. Are you self-employed?</li></ul>	uent trav	veler? If yes, please	e state the tra	aveling country(ies) and	number of trips per year.				□ Ye: □ Ye:		
Delcaration & Authorization  I/We hereby declare that the information given above i I/We hereby authorized any licensed physician, hospit To facilitate rapid submission of such information, I/W valid as the original. False Information – Any person who, knowingly and w fact material thereto, commits a fraudulent insurance e This insurance application will not be in force until it h The information I/We provide to Generali is collected t such product or service; (ii) any claim or investigation or an intermediary or a claims or investigation or other that exists or is formed from time to time for any of t required in the interest of the insurance industry or any and/or to verify any of my/our data with the informatio I/We have the right to obtain access to and to request Generali Tower, 8 Queen's Road East, Hong Kong.)	al, clinic o le authoriz ith intent t act, which as been un to enable of or analysis service pr he above y members n collected	or other medical or medi- te all said sources to giv- to defraud any insurance, is a crime. Inderwritten by the Com- Generali to carry on insi- s of such claim; and (iii) rovider providing service or related purposes or (s) of the Federation; an d by the Federation fron	cally related faci e such records e company or ot bany and the prarance business exercising any is s relevant to ins to enable the Fe d/or (c) any and the insurance is	lity, insurance company, insti- or knowledge to any agency- her person, files an application emium has been paid. and may be used for the pu- ight of subrogation; and may urrance business for any of the deration to carry out its regu- ber(s) of the "Federation" by ndustry.	tution or persons, that has any recor- employed by the Company to colled in for insurance, containing any false pose of: (i) any insurance or financia be transferred to: (a) any related co a bove or related purposes; (b) any ulatory functions or such other functions or such other functions the "Federation" for any of the above	ds or knowled t and transmit information, or all related produmpany or any association, fe tions that may we or related pr	ge of myself/ourselvit such information. A or conceals for the pu- uct or service or any other company carry deration or similar or be assigned to the urposes. Moreover,	es, to give to photograph urpose of mi alterations, ring on insur ganisation o Federation f Generali is h	o the Company any s nic copy of this author sleading, information variations, cancellati- ance or reinsurance in finsurance companie rom time to time and ereby authorized to o	uch information rization shall b concerning an on or renewal c elated busines so ("Federation" are reasonabl obtain access to	
Applicant Signature			Date		Producer Signatur	re		For Of	fice Use On	ly	

The applicant understands, acknowledges and agrees that, as a result of the applicant purchasing and taking up the policy to be issued by Assicurazioni Generali S.p.A. Assicurazioni Generali S.p.A. will pay the authorized insurance broker commission during the continuance of the policy including renewals, for arranging the said policy. Where the applicant is a body corporate, the authorized person who signs on behalf of the applicant further confirms to Assicurazioni Generali S.p.A. that he or she is authorized to do so.

忠利保險有限公言

## 人身意外保險計劃投保書

(請以英文正楷填寫及於適當方格內剔	上答案	蹇)	ハカ	心儿小戏山								
申請人資料 (申請人必須為1	8 至	65歲)										
投保人英文姓名		投保人中文姓名							性別			
聯絡電話 (家居/辦公室/手機)		原居地 保單生交					效日期 ( 日 / 月			年 )		
通訊地址(如申請人為公司,請註明公	公司名称	偁及地址)										
受僱公司名稱及地址												
受保人資料												
受保家庭成員姓名 (英文及中文)		出生日期 (日/月/年)	性別 (男/女)	身份証號碼	與第一受保人 關係		職業/職位 (實際職務)*		∤高 (厘米) / 澧重 (公斤)		·為強手 <sup>是/否)</sup>	
		(ロ/万/平)	(五/女)		第一受保人		(貝 P水4成4刀)		位主 (ムハ)			
					37 2 17/2			+			<u> </u>	
								+			<u> </u>	
								+				
*請列明所有職業及實際職務(包括正	胎乃美	 ≨職)										
受益人乃根據香港法例之合法承繼人		CTPW)										
保障項目							投保額 (港			 き幣)		
							第一受保	人		夫婦		
個人計劃							□計劃一		計劃二	□計	劃三	
自訂計劃												
基本保障	A1)	意外死亡及永久	久完全或剖	7份傷殘								
附加保障	A2) 意外醫療費用											
	B) 暫時完全傷殘						每週		每週			
	C)	雙倍賠償										
	D)	骨折及燒傷保障	章									
其他保險及健康狀況資料 請將各問題填妥。 倘各項問題中,若答案是「是」者,	きない	下空間提供詳細資	拟,註昍右	國問朝能碼, 並提供2	右闊之堅生此名乃地扎	ŀ (加季要 <b>頁</b>	5名空間情容,2	可早加料	氏是,故須原	计有签	鄞)。	
										〕是	□否	
<ol> <li>閣下或其他受保家庭成員有否已投保或現正申請投保人壽、意外身故、傷殘、或醫療保險?如有,請註明保險公司、保障</li> <li>閣下或其他受保家庭成員有否已投保意外、疾病、傷殘、醫療或人壽保險被拒保、延擱或撤銷或曾持有該種保險或證書保費、取消、或被拒絕續保?如有,請註明保險公司、保障項目、投保額、原因、現狀等。</li> </ol>							而於事後曾被修	正、增	加 🗆	是	口否	
3. 閣下或其他受保家庭成員之身體或										是	口否	
4. 閣下或其他受保家庭成員曾否患有或正在治療以下疾病:心臟病、高血壓、糖尿、癌症、腫瘤、潰瘍、肺結核、哮喘、炎、風濕性高熱病、梅毒、或任何腦部、中樞神經系統、腸胃、肝臟、胰、或生殖泌尿器等疾病?							癇、氣腫、肋膜	炎、結	腸	是	口否	
5. 閣下或其他受保家庭成員於過去五年是否曾經或打算將來接受任何醫藥治療、外科手術或服食任何藥物?如有,請註明: 姓名及地址。							術及藥物名稱、	主診醫	生 □	是	口否	
6. 閣下是否須經常離港?如是,請列明往何國家及每年外遊次數。										是	口否	
7. 閣下是否自僱人士?										是	口否	
擊明及授權 本人吾等謹此聲明此投保書之資料,均就本人 本人吾等授權任何註冊醫生、醫院、診所或任 銀假資料 - 任何人知情地及蓄意欺騙保險公司 此保險申請須待保險公司覆核,接納投保書及 本人一吾等提供的資料,為忠利保險提供保險業 東任何代位權;及可能移轉予:(a) 任何有關的 聚險公司協會或聯同組織(「聯會」),以 多轉予任何「聯會」的會員,以達到任何上述 本人/吾等有權查閱及要求更正由忠利保險持有	何有關之 成第三 数 数 数 数 表 所 司 到 以 主 有 關 目 三 世 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、	之醫療設施、保險公司或 f,提供虛假及隱瞞任何 後才能生效。 並可能使用於下列目的 或任何其他從事與保險或 何上述或有關目的、或 目的。此外,在此授權忠	任何組織熟悉 有關資料以投作 :(i)任何與保 ,再保險業務有 以便「聯會」執 利保險由「聯	本人/吾等健康情况之人士, 保保險及騙取保險,均屬達 險或財務有關的產品或服務 關的公司、或與保險業務有 作了其監管職能。或其他基於 會」從保險業內收集的資料。	去。 、或該等產品或服務的任何 關的中介人或索價或調查或 《保險業或任何「聯會」會員 中查閱及/或核對本人/吾等估	更改、變更、 其他服務提係 員的利益而不 任何資料。	取消或續期;(ii) 任 共者,以達到任何上 時在合理耍求下賦予	何索償、 述或有關	或該等索償的訓 目的;(b) 現存	間査或分 或不時质	·析;(iii): 成立的任	
申請人簽署			日期		Room 1105-	08, Hing Yip C	Irance Broker Commercial Centre, 283 1 1919 Email: vip@si	2 Des Voe	ux Road Central	-	-	

Thank you for considering  $\operatorname{Sun}\nolimits$  Flower to be one of your selected intermediaries.